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Zpravodaj č.3 zastupitelstva obce Hvozdec ze 

dne 10.8.2019 
Vážení občané ,  

léto se přehouplo do své druhé poloviny a přináší nám mnoho drobných radostí – dny odpočinku a 

dovolené, , úrodu z našich zahrádek, rozkvetlé muškáty za oknem , setkání s přáteli a sousedy při 

grilování, cestování po naší zemi i do zahraničí, školákům a studentům  ještě pár  týdnů  

prázdninového lenošení . Více žijeme venku a můžeme ocenit výhody života na vesnici, můžeme 

srovnávat životní podmínky u nás a v navštívených destinacích. Mnozí z nás dají za pravdu 

okřídlenému přísloví „ Všude dobře, doma nejlíp.“ 

Toto letní období však přináší i starosti – znepokojuje nás dlouhodobé sucho, více si vážíme vody 

tekoucí z kohoutku i „dešťovky“ nachytané při občasných srážkách. Léto je i obdobím, které  

s pocitem zodpovědnosti využíváme k přípravám na zimu -  ke zvelebení svých domů, renovacím bytů 

i k výměně kotlů či změně systému vytápění za přispění „ kotlíkové dotace“ od Středočeského kraje. 

Po vzoru svých předků děláme zásoby na zimu, zavařujeme, sušíme, vozíme  dřevo, uhlí a peletky.  

Možná bychom se měli na konci  léta  jako předešlé generace i více radovat. Tak jako oni   

při dožínkách a poutích , se můžeme sejít při tradičním Loučení s prázdninami v sobotu 24.8.v areálu 

Na Drahách. Můžeme posedět se sousedy a přáteli při hudbě, doprovodit děti pohádkovým  lesem a v 

duchu se s troškou nostalgie zamyslet nad tím, co nám  letošní léto dalo i vzalo. 

 

1) Významné životní jubileum oslavili či oslaví :   

 

V měsíci červnu 

Paní Marie Houbová 

Pan Zdeněk Hrách 

Pan Radomír Hájek 

 

 

V měsíci  červenci                                                                              

                                                                                                          V měsíci srpnu 

Pan Václav Abrhám                                                                          Pan Václav Šota 

Pan František Reis                                                                            Pan Václav Škaloud  

                                                                                                          Paní Jaroslava Veselá 

                                                                                                          Paní Milana  Alblová 

                                                                                                           
Zastupitelstvo obce přeje všem jubilantům pevné zdraví, hodně spokojenosti a životní pohody do dalších let. 

2. Z jednání zastupitelstva obce 

Zastupitelstvo obce se od počátku roku 2019 sešlo na 7 veřejných zasedáních.  Kromě běžných 

správních  a administrativních úkonů řešilo: 

 Přípravu  stavební akce„ Odbahnění  rybníka, oprava opevnění a rekonstrukce výpusti“ od 

výběrového řízení přes uzavření smluv po předání staveniště a zahájení stavby. V současné 

době vybraná firma Radek Škvára, Kotopeky, odstranila sediment a pracuje na zpevnění 

hráze. Projekt bude částečně hrazen z dotace z rozpočtu Středočeského kraje. 

  Zastupitelstvo podalo i  žádost o dotaci z MMR z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje 

venkova, DT  117d8210E – Rekonstrukce a obnova veřejných budov  na projekt„ Oprava 

budovy  OÚ Hvozdec“. Bohužel, z více než 600 žádostí jich bylo vybráno 75, a ta 

naše skončila mezi náhradníky, takže  projekt bude financován jen z obecního rozpočtu. Proto 
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jej  z důvodu finanční náročnosti musíme rozdělit do 2 částí : Koncem  srpna 2019 bude 

zahájena výměna střešní krytiny  a na jaře 2020 bude provedena   sanace vlhkého zdiva 

společenského sálu. Jako zhotovitel byla vybrána firma HMS Hořovice. 

  Nejpozději v září bude provedena firmou DOZEP s.r.o., Zaječov, rekonstrukce místní 

komunikace od hlavní silnice na Mrtník  k domu manželů V. 

 Byl schvílen závěrečný účet obce za rok 2019. 

 Byl schválen  prodej pozemku p.č. 601/9 v k.ú. Hvozdec o výměře 115 m2, o který ve 

stanovené lhůtě projevil zájem pan Ing. T.K. na základě  vyvěšeného záměru ze dne 11.5. 

2019, usnesení č. 5/7/2019. 

 Smlouvu o  pronájmu pozemku  p.č.314/8 v k.ú. Hvozdec ,  o výměře 6 m2 a možnosti 

využívání části pozemku p.č. 314/4 v k.ú . Hvozdec využívané m jako hřiště k výcviku agility. 

 Projednání konceptu  pojistné smlouvy č. 41840164-33 mezi Českou pojišťovnou a.s., Spálená 

76/16, Nové Město , 11 000 Praha 1 , a obcí Hvozdec na pojištění majetku obce  ve výši  

20 189,- Kč ročně 

 Bylo zajištěno posečení travnatých ploch v lokalitě Malašovka, které včas neřešili jejich 

majitelé 

 Proběhlo jednání vedení obce s ředitelem VaK Beroun  Ing. Paulem o perspektivách 

zásobování obce pitnou vodou  a řešení likvidace odpadních vod  na území obce 

3. Sečení a likvidace zahradního odpadu ještě jednou 

I když je letošní rok suchý, travní porosty svých zahrad i veřejných ploch je třeba udržovat stále a v 

souvislosti s tím  zastupitelstvo řešilo několik problémů:  

1. Výpomoc několika občanům s posekáním pozemku 

Na žádost několika občanů, kterým neumožnil jejich zdravotní stav či momentální situace   

nedovolila  provést údržbu zahrady, bylo toto provedeno zaměstnancem a technikou obce za 

finanční poplatek. Jednalo se pouze o jednorázovou výpomoc, nelze tuto činnost provádět jako  

oficiální službu. V případě potřeby  je možné k tomuto úkonu požádat pana Karla Hrdličku, 

Hořovice, na telefonu  608 824 377. 

2. Ukládání posečené trávy mimo kontejner na bioodpad 

Bylo zjištěno, že někteří občané neukládají zahradní odpad  do obecního kontejneru na 

bioodpad, ačkoli to není zpoplatněno ,  ani do vlastních  zahradních kompostérů, ale do 

remízků v okolí Čihadla (obecní pozemek) či na travní porosty jiných občanů ( pod  

Křivánkovic domem směrem „ ke Kameňáku). Byť se jedná o biomateriál, i jeho skládkování 

podléhá  OZV obce Hvozdec o odpadech  a  občané jsou povinni ji dodržovat, jinak obec toto 

jednání nahlásí ke správnímu řízení  na Odbor výstavby a ŽP MěÚ  Hořovice. 

Zastupitelstvo se  na podnět občanů  zabývalo i možností nechat přístup k „ zelenému 

kontejneru „ otevřený, ale tuto možnost jsme  po diskusi zavrhli  z důvodu , že by docházelo 

ke zneužívání kontejneru  i k  jiným druhům odpadů, jako je tomu např. u hřbitova či ke 

zhoršení situace s udržováním  pořádku. 

 

 

 

4) Likvidace dalších  odpadů  

Na podzim ještě plánujeme objednat kontejner na velkoobjemový odpad, konkrétní 

termín bude oznámen na vývěsní desce a místním rozhlasem. 

Co se týče kontejnerů na tříděný odpad, jsme si vědomi, že v létě často „ praskají ve 

švech“, ačkoli firma AVE provádí odvozy pravidelně. Někdy si za to můžeme sami, 

protože si s odkládáním papírů i plastů příliš nelámeme hlavu. Znovu připomínáme 

několik zásad: 

 Kartonové krabice je třeba rozřezat či roztrhat na menší kusy 
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 PET láhve je třeba sešlápnout  

 Sklo vkládáme jen tak velké, jaké projde otvory kontejneru, nemůžeme např. 

před kontejner postavit okno nebo akvárium 

 Před kontejnery udržujeme pořádek, pokud nám něco upadne nebo něco 

rozbijeme, je třeba střepy zamést – jsou nebezpečné pro děti i  pro pejsky 

 

5. Vývoz domovních odpadních jímek   

Chtěli bychom znovu apelovat na pravidelné 

vyvážení odpadních jímek a zamezení úniku 

jejich obsahu do kanalizace na povrchovou 

čili dešťovou vodu. 

Můžete využít služeb dopravců, kteří se 

vývozem jímek zabývají:  

Karel Božek, Chlustina – tel.603 259 598 

Zdeněk Elgr, Praskolesy – tel.606 922 453 

Pan Fišer, Komárov – tel 606 840 206 

Potvrzení o vývozu si pečlivě uschovejte. Určitě vyžadujte vydání 

písemného dokladu, dopravce nemá právo Vám doklad odmítnout. Pokud tak 

činí, službu provozuje nepoctivě a prosíme o oznámení tohoto nekorektního 

jednání. 

 
6. Šetření pitnou vodou 

I nadále je vzhledem k přetrvávajícímu suchu aktuální šetření s pitnou vodou. I nadále 

platí omezení při napouštění bazénů a  zákaz využívání pitné vody na zalévání 

zahrady, rostlinám stejně více svědčí zachycená voda děšťová, která je měkčí  a 

 rostlinám prospěšnější. 

Dále bychom měli ve svých domácnostech každý litr vody využít opravdu smysluplně, 

např. vodu po omytí ovoce a zeleniny  využít na zalití, nenechat zbytečně  kapající 

kohoutek či protékající WC. 

Měli bychom si vážit toho, že i přes šestileté suché období , je náš vodní zdroj , studny 

v Mrtníku,  dostačující a plně dosud  pokryl zásobování  obyvatel Hvozdce a Mrtníka 

touto životně důležitou tekutinou. 

 

 

7. POZVÁNKA 
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Zastupitelstvo obce Hvozdec  spolu s Klubem žen, SDH a Společenským 

klubem zve všechny občany  s jejich rodinami a přáteli na tradiční  

 

Loučení prázdninami 

V sobotu 24.8. 2019 v areálu Na Drahách 

 

Program: 

13,30 – 16,30  - Strašická Pohodovka 

16,45 – 18,00 – Pokračování ve stylu country    

                                                      Vstupné dobrovolné! 

Pro děti:: 

15,00 – 16,30 – Hvozdecký pohádkový les 

Průběžně – skákací hrady, tvořivá dílna  

Po celé odpoledne bude připraven stánek s občerstvením pro 

malé i velké! 

Zveme Vás všechny k hojné účasti se svými rodinami, 

kamarády a přáteli , abychom společně prožili příjemné letní 

odpoledne . 

Letos vzhledem k lepšímu udržení pořádku  i z důvodu šetrnějšího přístupu 

k životnímu prostředí  připravujeme novinku   - vratné kelímky.  Při  prvním 

nákupu  nápoje zaplatíme zálohu 50,- a po celou dobu akce  budeme  kelímek 

používat. Při odchodu z akce jej odevzdáme a 50,- Kč nám bude navráceno. 

Pokus si kelímek ponecháme, záloha nám navrácena nebude. 

 

Po tomto programu bude následovat od 19.00  do 2.00 soukromá hudební 

produkce, řádně povolená obecním úřadem. 

 

8. Plánujeme do konce roku 

 
ZÁŘÍ - veřejné zasedání zastupitelstva obce 

- Výlet pro děti  (So 14.9.) – Zeměráj Kovářov ( středověká vesnička, bludiště, 

vodní hrátky..) +vyhlídka Žďákovský most 

(62 km), provedeme průzkum  skutečného zájmu o tuto akci –  efektivní počet 

je alespoň 20 účastníků 

 

            ŘÍJEN –Drakiáda 

- Pěkná hodinka (PO 21.10.) 

 

            PROSINEC –Adbentní  setkání s koledami a rozsvícení vánočního stromu 

 

Termíny akcí budou upřesněny na plakátech a místním rozhlasem. 

                                                                                                 Zapsala : Marie Ernestová 
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